

Auto Magic

Professional Car Care®

EXTERIOR DETAILING

Strawberry Wet Wax®

Ultra High Gloss!
Premium Carnauba Cream Wax

PRECAUTIONS ON BACK LABEL



No. **22**

Container Intended for #22 Strawberry Wet Wax Only

No. 22 Strawberry Wet Wax®

Strawberry Wet Wax is a non-abrasive, premium carnauba cream wax for use on clearcoat and conventional paint finishes. Creates a long lasting, deep high gloss. May be applied by hand, orbital buffer, or variable speed polisher. Excellent for use with foam pads. Great strawberry scent! VOC compliant. **DIRECTIONS:** Shake well. For hand application, use a wax applicator in overlapping, circular motions. Allow to haze, then remove with a soft, terry towel. For machine application, apply to a small area and buff, at low rpm, to desired shine. Remove excess with a soft, terry towel.

Strawberry Wet Wax est une cire crème de carnauba non abrasive de qualité supérieure pour une utilisation sur revêtements transparents et les surfaces peintes classiques. Elle crée un éclat brillant profond de longue durée. Peut être appliquée à la main ou à l'aide d'une polisseuse orbitale ou d'une polisseuse à vitesse variable. Excellente pour une utilisation avec des tampons en mousse. Excellent parfum de fraise! Conforme aux normes régissant les COV. **MODE D'EMPLOI:** Bien agiter. Pour l'application à la main, utiliser un applicateur de cire en faisant des mouvements circulaires qui se chevauchent. Laisser sécher jusqu'à ce qu'un voile apparaisse, puis essuyer avec une serviette en tissu éponge douce. Pour l'application à la machine, appliquer sur une petite partie et polir à basse vitesse jusqu'à l'obtention de l'éclat désiré. Enlever l'excédent avec une serviette en tissu éponge douce.



DANGER - Flammable liquid and vapour. May cause genetic defects. May cause cancer. Obtain special instructions before use. Do not handle until all safety precautions have been read and understood. Keep away from heat / sparks / open flames / hot surfaces. - No smoking. Keep container tightly closed. Ground / bond container and receiving equipment. Use explosion-proof electrical / ventilating / lighting equipment. Use only non-sparking tools. Take precautionary measures against static discharge. Wear protective gloves / protective clothing / eye protection /

face protection. First Aid: IF ON SKIN (or hair): Remove / Take off immediately all contaminated clothing. Rinse skin with water / shower. IF exposed or concerned: Get medical advice/attention. In case of fire: Use appropriate media to extinguish. Keep container tightly closed. Store in a well-ventilated place. Keep cool. Store locked up. Dispose of contents / container in accordance with local / regional / national / international regulation.

DANGER - Liquide et vapeur inflammable. Peut causer des défauts génétiques. Peut causer le cancer. Obtenir des instructions spéciales avant l'utilisation. Ne pas manipuler avant d'avoir lu et compris toutes les précautions de sécurité. Tenir à l'écart de la chaleur, des étincelles, des flammes nues et des surfaces chaudes. - Il est interdit de fumer. Garder le contenant hermétiquement fermé. Mettre à la terre / liaison du conteneur et de l'équipement de réception. Utiliser du matériel électrique, de ventilation et d'éclairage antidéflagrant. N'utilisez que des outils sans étincelles. Prendre des mesures de précaution contre les décharges électrostatiques. Porter des gants de protection / vêtements de protection / protection des yeux / protection du visage. Premiers secours: SI SUR LA PEAU (ou les cheveux): Enlever immédiatement tous les vêtements contaminés. Rincer la peau à l'eau / douche. EN CAS d'exposition ou d'inquiétude: Obtenir des conseils et des soins médicaux. En cas d'incendie: Utiliser les moyens appropriés pour éteindre. Garder le contenant hermétiquement fermé. Entreposer dans un endroit bien ventilé. Restez au frais. Magasin fermé à clé. Éliminer le contenu / contenant conformément à la réglementation locale / régionale / nationale / internationale.

FOR PROFESSIONAL USE ONLY

LIMITATION OF LIABILITY: Auto Magic® Distributors and/or ITW agents will not be liable for any loss or damage arising from this product, whether direct, indirect, special, incidental or consequential, regardless of the legal theory asserted, including warranty, contract, negligence or strict liability. Auto Magic® products should always be used as directed.

Auto Magic
Professional Car Care®

Manufactured in USA of foreign and US components

Auto Magic is a trademark of ITW Evercoat
a division of Illinois Tool Works Inc.
6600 Cornell Rd, Cincinnati, OH 45242
evercoat.com | ©2020 ITW Evercoat

ITW Permatex Canada
a division of Illinois Tool Works Inc.
101-2360 Bristol Circle
Oakville, ON Canada L6H 6M5

1322AM-2 2.2020